
Zápis z 13. jednání Komise pro „Dům s pečovatelskou službou v Praze Řepích“ 

a komunitní plánování sociálních služeb Rady MČ Praha 17 ze dne 25.9. 2017 

 

Přítomni:    Ing. Šimonová, Mgr. Čermáková, p. Masopust, p. Hejnic,  p. Svoboda, Ing. arch. 

Štěpař          

Omluven:    p. Horňák            

Hosté:         Mgr. Synková, Ing. Zrnová, p. Marek, MUDr. Katra, Ing. arch. Lejsek,  

Program:  

1) Předsedkyně komise Ing. Šimonová zahájila jednání komise, seznámila přítomné s 

programem a představila hosty.  

Hlasování o schválení programu 

         Hlasování Pro:      6                    Proti:      0                 Zdržel se:   0                                         

 

Usnesení:  Komise schválila program dnešní komise. 

 

2) Ing. Šimonová všechny zúčastněné informovala o termínech dosavadního průběhu 

přípravy Domu s pečovatelskou službou až dosud včetně informace o vydání Rozhodnutí o 

umístění staveb (územní rozhodnutí), které vydal Odbor výstavby MČ Praha 17 dne 6.9.2017.  

Paní starostka Mgr. Synková upozornila na nedodržení termínů při předávání projektové 

dokumentace.  

Ing. arch Lejsek vysvětlil důvody zpoždění a představil návrh harmonogramu dalšího postupu 

přípravy stavby DPS.  

Pan místostarosta Marek vyslovil nespokojenost s prodloužením termínů prací na projektu a 

rozporoval navržený harmonogram s ohledem na zákonné lhůty při realizaci veřejných 

zakázek.  

Sloučená dokumentace pro stavební povolení a provedení stavby byla předána na odbor 

územního rozvoje a investic dne 31. 8. 2017 a probíhá připomínkování ze strany investora. 

Dne 30. 11. 2017 bude předán čistopis projektové dokumentace.  

 

3) Ing. arch. Lejsek seznámil zúčastněné se změnami v projektu a zároveň poděkoval za 

účinnou pomoc Ing. Šimonové, Mgr. Čermákové a Ing. arch. Štěpařovi.  



Na základě podnětu pana místostarosty Marka doporučuje Komise zvážit změnu původně 

plánované dlažby na lité podlahy. Ing. arch. Lejsek předloží finanční přehled, který by tato 

změna představovala.  

Hlasování komise o změnách v projektové dokumentaci dle vysvětlení Ing. arch. Lejska. 

         Hlasování Pro:      6                    Proti:      0                 Zdržel se:   0                                         

 

Usnesení: Komise schválila projednané změny v projektové dokumentaci. 

 

4) Ing. arch. Lejsek v rámci diskuse seznámil Komisi s další změnou projektu z oblasti civilní 

obrany, která je dotčenými orgány v souvislosti se stavebním řízení vyžadována. Komise 

doporučuje proto Radě MČ Praha 17 vyvolat jednání se zástupci firmy Šumavaplan, spol. s r. 

o. z důvodu narovnání vztahů. 

         Hlasování Pro:      6                    Proti:      0                 Zdržel se:   0                                         

 

Usnesení: Komise schválila doporučení Radě MČ Praha 17 vyvolat jednání o narovnání 

vztahů s firmou Šumavaplan, spol. s r. o. 

 

5)  Ing. Šimonová sdělila, že veřejnost, která se o výstavbu DPS velmi zajímá, bude 

informována o průběhu realizace projektu prostřednictvím Řepské 17.  

 

6) Komise byla informována o přípravě „Katalogu poskytovatelů sociálních a zdravotních 

služeb, vzdělávání a volnočasových aktivit.“ Členům komise bude tento Katalog v říjnu 

rozeslán a členové komise se budou moci vyjádřit k jeho obsahu. 

Další setkání komise nebylo stanoveno. Termín bude dohodnut dle potřeby. 

Praha, 27. 9. 2017 

Zapsala : Ing. Balázsová 

 

 

 …………………………........                                       ……...…..………………………… 

Předsedkyně komise Ing. Šimonová                Ověřovatel zápisu p. Masopust 


